

ST. ANNA
INTERNATIONAL PLAY SCHOOL & ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN
NOTICE

23-24/06/08-062

June 28, 2024

Dear Parents,

SCHOOL FEE FOR THE SCHOOL YEAR OF 2024-2025

For the academic year 2024-2025, according to the notification from the Education Bureau, tuition fees will be collected in 10 installments from September 1, 2024 to June 2025 as follows:

Session	Pre Nursery	ENGLISH CLASS	BILINGUAL CLASS
Half Day	\$3,203	\$3,530	
Whole Day			\$1,164
Meal Charge			\$498

Tuition fees will be automatically paid through bank transfer from September 1, 2024. The transfer date will be on the first day of each month, please ensure that there is sufficient balance before the transfer date. Monthly tuition fees will not be notified separately. Unless otherwise requested, no receipt will be issued for tuition fees paid through automatic transfer. Please contact the school if a receipt is needed.

Regardless of the reason for a student's absence or leave, parents must still pay the monthly tuition fee. If a student wishes to withdraw from the school, parents must notify the principal in writing one month in advance; otherwise, they must compensate the school for one month's tuition fee.

Thanks for your kind attention!

St. Anna
International Play School & Anglo-Chinese Kindergarten



聖安娜
國際幼兒樂園及中英文幼稚園
通告

敬啟者：

2024-2025 學年學費

2024-2025學年學費獲教育局通知，由2024年9月1日起至2025年6月以10期收取如下：

級別	幼兒園	英文班	中英文班
半日制	\$3,203	\$3,530	
全日制			\$1,164
膳食費			\$498

學費由2024年9月1日起以自動轉帳方式繳付。自動轉帳日期在每月首日，請確定在轉帳日前有足夠金額以供轉帳，以後每月學費轉帳將不另行通告。除非特別要求，以自動轉帳方式繳交的學費將不獲發收據。如須索取收據，請與本校聯絡。

學生不論任何原因告假或缺席，家長也必須為子女繳付該月學費。如要退學，家長需於一個月前以書面通知校長，否則**必須**補償校方壹個月學費。此致

貴家長台照

聖安娜
國際幼兒樂園及中英文幼稚園啟
二零二四年六月二十八日